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Verslag DVO 12 oktober 2023-  openbaar  
 

Datum  12 oktober 2023 

Tijdstip 9.00 – 12.30 (AB VRT en DVO – incl. inloop en lunch nadien) 

Voorzitter R. Bleker 

Locatie Stadhuis Hengelo 

Aanwezig  R. Bleker, A. Gerritsen S. Schelberg, J. van Houdt, A. Postma, J. Joosten, R. Welten, P. Welman, H. 

Broekhuizen, J.J. Eijbersen, D. Tigchelaar, J. Pierik, C. Kroon, G. Brouwer, H. Meuleman, S. Wevers, S. 

Dinsbach, J. Eshuis, R. Groen, G. Veurink, E. Klopman, A. Hooghiemstra, J a/d Stegge, S. Huis in ‘t Veld 

Afwezig           S. Kuks, C. Gunn, E. Nauta 

Nr. Onderwerpen  

A  Opening openbare gedeelte   

B 

 

Mededelingen 

Dhr. Bleker geeft een terugkoppeling vanuit het RVO: Er wordt veel inzet gevraagd van de politie 

voor Ter Apel en de demonstraties op de A12. Hier vindt landelijk afstemming over plaats.  

 

Dhr. Groen heeft een drietal mededelingen vanuit politie: 

1. Onlangs is dhr. Van Veldhoven toegevoegd aan de Districtsleiding.   

2. Oud en nieuw: Er komt een SGBO net als andere jaren. Informatielijn via de lokale 

driehoek. 

3. Aanpak vuurwerk: Er komt geen aparte aanpak op eenheidsniveau maar wel op districts- 

en op BT-niveau als dit wenselijk is. Grote lijn is dat de politie zich vooral richt op de  

tussenhandel en overlast.  

 

Mevr. Brouwer geeft een update over de vertegenwoordiging van het OM in het Zorg en 

Veiligheidshuis. Er is nog steeds sprake van vervanging, momenteel worden netwerkspecialisten 

geworven.  

 

 

 

 

 

 

 Dhr. Gerritsen doet een aantal mededelingen tav. ondermijning: 

1. Van de provincie ontvangt Twente ruim 2 ton voor de versterking van de weerbaarheid 

van de lokale gemeenten. Deze middelen worden besteed aan een uitvoeringspecialist 

basis op orde, deze wordt nu geworven, en aan het programma Ondermijning 

‘Weerbare Overheid en Maatschappij’. Dit helpt de gemeenten om de basis op orde te 

krijgen in de aanpak van ondermijning. 

2. Vanuit restantbudget uit 2022 van het RIEC zijn diverse trainingen in gekocht: een 

Maatwerktraining Ondermijning voor iedere gemeente, een training tav. de Wet op de 

Kansspelen op 22 en 29 november en een training tav. sluiting van drugspanden op 4 

december. 

 

 Dhr. Pierik meldt een aantal punten tav de aanpak jeugdcriminaliteit: 

a) Twente gaat samen met Ijsselland een doorlopende leerlijn ontwikkelen. Dit heeft een plek 

gekregen in het coalitieakkoord van de provincie.  
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b) We sluiten aan bij het ontwikkelprogramma aanpak jeugdcriminaliteit in Oost-Nederland, 

vanuit het Ministerie worden hierin goede voorbeelden met elkaar gedeeld.  

c) Het Kennispunt Twente heeft een opdracht gekregen om haalbaarheidsonderzoek te doen tav. 

een integraal Dashboard. 

d) De komende periode  wordt een handreiking gemaakt tav de inrichting en werking van een 

gemeentelijk vroegsignaleringsoverleg. Deze is naar verwachting tegen de jaarwisseling 

beschikbaar.  

 

Dhr. Pierik meldt dat hij aansluit bij een bijeenkomst tav. de gevolgen van sluiting van de 

cellencomplexen. Opvallend is dat het aantal insluitingen stabiel is gebleven. Er werd een grotere 

toestroom verwacht. De aanpak van lichte criminaliteit wordt op andere wijze afgedaan in de 

gebieden waar cellencomplexen gesloten zijn. Heeft dus invloed op het handelingskeuzes van de 

dienders op straat.  

C Verslagen  

Het verslag van het DVO van 13 juli 2023 van  het openbare deel wordt met de opmerking van 

dhr. Welten vastgesteld.  

 

Dhr. Welten geeft aan dat hij een aanvulling wil doen op het overleg van 13 juli 2023.  

Dhr. Welten verzoekt het DB en het DVO om een inhoudelijk gesprek over inzet van politie ten 

gevolge van voetbaloverlast. Hij vraagt het dagelijks bestuur dit voor te bereiden. Als het nodig is 

om hier een werkgroep voor in te richten dan wil hij daaraan deelnemen.  

Dhr. Groen benoemt dat de politie op eenheidsniveau bezig is om scenario’s te beschrijven. 

Wellicht komt deze discussie terug in het RVO. De politie kan hierin ondersteunen. 

Dhr. Bleker vraagt wat een geschikt moment is. Het vraagt een goede voorbereiding.  

Dhr. Groen vraagt om dit begin 2024 te doen. Dan komen we in de tweede helft van de 

competitie.  

Dhr. Bleker vraagt om te onderzoeken wat precies de bestuurlijke ruimte is in deze kwestie.  

 

Actie: in het voorjaar 2024 discussieruimte tav politie-inzet bij voetbal(overlast).  

 

D Ingekomen stukken 

Er wordt kennis genomen van de memo governance tav zorgfraude, dit betrof een verzoek vanuit 

vorige DVO.  

 

 

E Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag waarna het openbare deel van het DVO wordt 

gesloten.  

 

 


